

“Rise, let us be on our Way” (Mk 14:42)

Dear Parishioners,

This year our parish community received many blessings from our Benevolent God. Our building project is slowly moving ahead. By and large, this year has been a blessed and a successful year. There is no denying that our successes are all owed to God. But this is also due to the hard-work of the ministers and volunteers of St. Frances of Rome, and I warmly thank them for their selfless commitment to the parish. In truth, we cannot thank them enough. I also want to renew the invitation to everyone to contribute in any shape or form so that together we can build our new church.

Our parish has successfully done a series of fundraising events. The proceeds go to our Building Fund. I am glad to announce that we have now just a little north of 3 million dollars in our Building Fund. Things are beginning to tip to our favor. And on the weekend of 20th and 21st of January 2018, we will launch our parish wide Capital Campaign where everybody will have the opportunity to make a pledge for the construction of our church. Our goal is to reach 4.2 million dollars (This is 65% of the total cost which is 6.4 million dollars) by the end of 2018 so that we can start breaking ground in early 2019. The task is daunting but not impossible. The climb might be steep, but strides are made if we just choose to put one foot in front of the other and start walking. Success is not a chance: it is a choice. Did we have missteps and setbacks since we started this project? No doubt. However, we have to let those ships sail and let go. We can learn from our mistakes, and together we can rise and be on our way (Mk14:42).

I pray that during this season of Christmas, God will lavish you with glad tidings, and to the despairing, hope and consolation. May the lone star that guided the wise men hover over you also, may the humility and the poverty of Jesus in the manger indulge your soul with serenity and satisfaction, and may the evening silence of Bethlehem bring music to your hearts...

On behalf of the parish staff and the members of the advisory councils, I wish you all a Merry Christmas and a Happy New Year.

In Christ the Lord,



Fr. James F. Oropel, Administrator



“Vamos, levántense” (Mc 14:42)

Estimados Feligreses,

Este año nuestra comunidad parroquial ha recibido muchísimas bendiciones de nuestro Dios Bondadoso. Nuestro proyecto de edificación lentamente va progresando hacia adelante. Tomando todo en cuenta, este año ha sido una bendición y de éxito. No hay que negar que todos nuestros éxitos se deben a Dios. Pero también se debe al duro trabajo de los ministros y voluntarios de Santa Francisca de Roma, y calurosamente les doy las gracias por su generoso compromiso a la parroquia. En verdad, no podemos agradecerles lo suficiente. Además, quiero renovar la invitación a todos ustedes a que contribuyan de cualquier forma para que juntos podamos construir nuestra nueva iglesia.

Nuestra parroquia tuvo una serie de eventos para recaudar fondos. Los fondos recaudados fueron para el Fondo de Edificación de nuestra nueva iglesia. Estoy muy contento de anunciarles que ya tenemos un poco más de \$3 millones en nuestro Fondo de Edificación. Todo está empezando a inclinarse a favor nuestro. Y en el fin de semana del 20 y 21 de enero del 2018, lanzaremos nuestra Campaña Capital Parroquial donde todos tendrán la oportunidad de hacer su promesa monetaria para la construcción de nuestra iglesia. Nuestra meta es llegar a los \$4.2 millones (el cual es el 65% del costo total de \$6.4 millones) para el fin del año 2018 y así poder empezar a escavar para el principio del 2019. Esta labor es pesada, pero no imposible. El subir puede ser arduo, pero nuestro paso esta hecho, si elegimos poner un pie frente al otro y empezar a caminar. El éxito no es una oportunidad: sino una opción. ¿Acaso hubo mal pasos y retrasos desde que empezamos este proyecto? Sin duda por supuesto. Mas sin embargo, tenemos que dejar que esos barcos naveguen y dejarlos ir. Podemos aprender de nuestros errores, y juntos podemos levantarnos y seguir adelante (Mc 14:42).

Mi oración para esta temporada Navideña, es que Dios les traiga buenas nuevas en abundancia; y al abatido, consuelo y esperanza. Que la estrella solidaria les guie y que los reyes magos también les cubra, y que la humildad y la pobreza (sencillez) de Jesús en el pesebre, complazca su ser con la serenidad y satisfacción, y que la tranquilidad del silencio de Belén les traiga música a sus corazones ...

En nombre del personal parroquial y los miembros de los concilios consejeros, le deseo a cada uno de ustedes una Feliz Navidad y Feliz Año Nuevo.

En Cristo Nuestro Señor,



Padre James F. Oropel, Administrador

